
گروه سینما و تلویزیون - تولید انیمیشن سینمایی »بچه زرنگ« ادامه دارد و امیر 
توسلی کار آهنگسازی آن را آغاز کرده است.

به موازات آخرین فرآیند های تولید انیمیشــن ســینمایی »بچه زرنگ«، امیر توسلی 
کار آهنگسازی این فیلم را آغاز کرده است. امیر توسلی آهنگساز باتجربه سینمای ایران، 
ســاخت موسیقی آثار تلویزیونی فاخری همچون »مختارنامه« و آثار سینمایی بسیاری از 
جمله »کافه ستاره«، »دایره زنگی«، »اخراجی ها ۲«، »گشت ۲«، »نهنگ عنبر۲«، »اکسیدان«، 

»چهارانگشت«، »تگزاس«، »قانون مورفی« و ... را برعهده داشته است.
گفتنی اســت انیمیشن ســینمایی »بچه زرنگ« اولین فیلم سینمایی انیمیشن کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوان است که توسط گروه هنرپویا و با سرمایه گذاری مشترک 
کانون پرورش فکری و هنرپویا، آخرین مراحل فنی تولید و پساتولید را پشت سر می گذار د.
در خلاصه داســتان این انیمیشن آمده اســت: »محسن پسربچه ای است که عاشق 
ابرقهرمان های فیلم هاست و همیشه تلاش می کند تا با وسایل ابرقهرمانی اش به هرکس و هر 
چیزی کمک کند. او در یک اتفاق نادر با حیوانی مواجه می شود که از گونه حیوانات منقرض 
شــده ایران اســت. محسن تصمیم می گیرد تا به آن حیوان کمک کرده و او را به زادگاهش 
بازگرداند. اما ســفر به دلِ جنگل، نبرد با شکارچیان و رویارویی با حیوانات منقرض شده 

دیگر، شروع یک ماجرای پیچیده برای محسن است....«
»بچه زرنگ« انیمیشــن جدیدی از گروه »هنرپویا« به تهیه کنندگی حامد جعفری و 
کارگردانی هادی محمدیان است که چندی پیش خبر اتمام تدوین آن نیز منتشر شده بود.

»هنرپویا« در کارنامه خود، تجربه ساخت و عرضه فیلم های سینمایی »شاهزاده روم« 
و »فیلشــاه« را به عنوان پرفروش ترین انیمیشن های تاریخ سینمای ایران، داشته است و از 
این منظر، علاقمندان به سینما، منتظرند تا نتیجه همکاری کانون پرورش فکری کودکان و 

نوجوانان با این مجموعه خصوصی را در سینما ها به تماشا بنشینند.

امیر توسلی
 آهنگسازی »بچه زرنگ« را آغاز کرد
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گروه سینما و تلویزیون-  سینمای 
ایران که از ســال ۱۹۷۷ بــرای اولین بار 
فیلمی را به عنوان نماینده خود در شاخه 
بهترین فیلم خارجی اسکار انتخاب کرد 
در طول بیش از چهار دهه گذشته، بیست 
و پنج فیلم ایرانی را برای شــرکت در این 
رویداد سینمایی انتخاب کرده است و در 
اسکار  ۲۰۲۱، بیست و ششمین حضور 

ســینمای ایران با فیلم »خورشــید« 
ســاخته مجید مجیدی رقم خواهد 

خورد. 
فیلم »خورشید« ساخته مجید 
مجیدی اولیــن نمایش بین المللی 
خود را در بخــش رقابتی هفتاد و 
هفتمین جشنواره فیلم ونیز تجربه 
کــرد و در نهایت روح الله زمانی 

توانست جایزه جایزه مارچلو 
ماســترویانی ویژه بهترین 

بازیگران نوظهور جشــنواره را از از آن 
خود کند. 

مجیدی برای ساخت فیلم جدیدش 
جایــزه جنبی فانوس جادیی انجمن ملی 

از جشــنواره ونیز C.G.S را نیــز 

دریافــت کرد و در ادامه حضورهای بین 
المللی خود به چندین جشنواره از جمله 
جشــنواره فیلم رُم ایتالیا، استکهلم سوئد 
و جشنواره  فیلم لیدز انگلستان نیز دعوت 

شده است. 
ماحصل ۲۵ حضور ســینمای ایران 
در شــاخه بهترین فیلم خارجی )بهترین 
فیلم بین المللی( جوایز اسکار، کسب دو 
جایزه با فیلم های »جدایی« و »فروشنده« 
ساخته های اصغر فرهادی و یک نامزدی 
با فیلم »بچه های آسمان« به کارگردانی 
مجید مجیدی بوده اســت و مجیدی بار 
دیگر این فرصت را یافته تا با جدیدترین 

فیلمش، سینمای ایران را در این رقابت 
بین المللی نمایندگی کند. 

ســالها پیــش بــرای 
وزارت  بــار  نخســتین 
فرهنــگ و هنــر وقت در 
ســال ۱۳۵۶ فیلم »دایره ی 
مینا« ســاخته ی داریوش 

مهرجویی را به اسکار 
معرفی کرد و پس از آن 
فیلم »باد صبا« ساخته ی 

آلبــر لاموریس به عنوان 
نماینــده ی ایران در ســال 
۵۷ راهی آکادمی اسکار شد 

و پس از ۱۷ ســال وقفه و در 
ســال ۱۹۹۴ فیلم »زیر درختان زیتون« 
به کارگردانی عباس کیارستمی نماینده 
ایران در شصت وهفتمین دوره جوایز 

اسکار نام گرفت. »بادکنک سفید« از 
جعفر پناهی در سال ۱۹۹۵ به اکادمی 
معرفی شــد و پس از یک سال وقفه 
و در ســال ۱۹۹۷ فیلم »گبه« محسن 
مخملباف نماینده ایران در این جوایز 

سینمایی شد. 
»بچه هــای آســمان« ســاخته 
مجیــد مجیــدی در ســال ۱۹۹۸ به 
اسکار خارجی رفت و برای اولین بار 

سینمای ایران توانست به جمع نامزدهای 
نهایی شاخه بهترین فیلم خارجی اسکار 
راه یابد و ســال بعــد آن نیز »رنگ خدا« 
دیگر ساخته مجیدی فرصت حضور در 

این جایزه سینمایی را پیدا کرد. 
»زمانی برای مستی اسب ها« ساخته 
بهمن قبادی در سال ۲۰۰۰، »باران« مجید 
مجیــدی )۲۰۰۱(، »من ترانه ۱۵ ســال 
دارم« بــه کارگرانی رســول صدرعاملی 
)۲۰۰۲(، »نفــس عمیق« ســاخته پرویز 
شــهبازی )۲۰۰۳(، »لاک پشت ها پرواز 
می کنند« از بهمن قبادی )۲۰۰۴(، »خیلی 
دور خیلی نزدیک« بــه کارگردانی رضا 

میرکریمــی )۲۰۰۵(، »کافه ترانزیت« از 
کامبوزیا پرتوی )۲۰۰۶(، »میم مثل مادر« 
اثر رســول ملاقلی پــور )۲۰۰۷(، »آواز 
کنجشــگ ها« از مجید مجیدی )۲۰۰۸(، 
»دربــاره الی« به کارگرانی اصغر فرهادی 
)۲۰۰۹( و »بدرود بغداد« از مهدی نادری 
)۲۰۱۰(، نماینــدگان ســینمای ایران در 
دهه نخســت هزار ســوم میلادی بودند 
تا در ســال ۲۰۰۱ ســینمای ایران با فیلم 
»جدایی نادر از ســیمین« ســاخته اصغر 
فرهادی توانســت برای اولیــن بار این 
جایــزه مهم را به ویترین افتخارات خود 

اضافه کند. 
و   ۲۰۱۵  ،۲۰۱۴ ســال های  در 
۲۰۱۶ بــه ترتیــب فیلم های »گذشــته« 
اصغــر فرهادی، »امروز« رضا میرکریمی 
و »محمد رســول الله« مجیدی به اسکار 
فرســتاده شدند و در ســال ۲۰۱۶ اصغر 
فرهــادی بــا فیلــم »فروشــنده« برای 
دومین بار اســکار خارجی را برای ایران 

به ارمغان آورد. 
ســال ۲۰۱۸ نیــز فیلــم »نفس« از 
نرگــس آبیار نماینده ســینمای ایران در 
نودمین دوره جوایز ســینمایی اســکار 
بود، سال ۲۰۱۹ فیلم »بدون تاریخ، بدون 
امضاء« ساخته وحید جلیلوند این فرصت 
را یافت تا نماینده ســینمای ایران در این 
جوایز ســینمایی باشد و سال گذشته نیز 
بــرای اولین بار یک مســتند بــه نام »در 
جســتجوی فریده« ساخته مشترک آزاده 
موســوی و کوروش عطایــی به رقابت 

اسکار فرستاده شد. 
فهرســت نامزدهای نهایی اسکار 
۲۰۲۱ روز ۱۵ مــارس )۲۵ اســفند( 
اعلام می شــود و مراسم پایانی نود 
و ســومین دوره جوایــز ســینمایی 
اســکار نیز ۲۵ آوریل ۲۰۲۱ )۶ 
اردیبهشت ماه ۱۴۰۰ ( برگزار 

خواهد شد. 

  فیلم سینمایی »خورشید«، بیست و ششمین نماینده سینمای ایران در شاخه بهترین فیلم بین المللی )غیرانگیسی زبان( جوایز سینمایی اسکار خواهد بود.

»خورشید« نماینده ایران در اسکار شد

گروه ســینما و تلویزیون-  در 
تاریخ سینما گاهی فیلم ها ضرر زیادی را به 
استودیو ها زده و در مواردی آن ها را تا مرز 

ورشکستی و تعطیلی پیش برده اند.
فیلمســازی یک صنعت و تجارت 
خیلی مهم و جدی است و عجیب نیست 
که گاهی اســتودیو های فیلمسازی مبلغ 
زیادی را بــرای یک پروژه خرج می کنند. 
بســیاری از فیلم ها به آن اندازه که بقیه فکر 
می کنند فروش نداشته اند و معمولا باعث 
ضرر مالی زیادی به استودیوی سازنده آن ها 

شده اند.
برای مثــال فیلم ســینمایی »لیگ 
عدالت« در ســال ۲۰۱۷، ۶۵۷ میلیون دلار 
در گیشه جهانی فروخت، اما در واقع نقطه 
ســر به سر یا مبلغی که در واقع فیلم به مرز 
سود آوری می رسید، ۷۵۰ میلیون دلار بود 
و در واقــع ضرر زیادی به کمپانی برادران 

وارنر زد.
در نهایت این اســتودیو با ضرر ۵۰ 
میلیون دلاری این فیلم کنار آمد، اما بسیاری 
از اســتودیو ها به این اندازه خوش شانس 
نبوده اند. تعدادی از آن ها مجبور به فروش 
حق ساخت فیلمهایشان شدند و تعدادی 

دیگر نیز به طور کامل تعطیل شدند.
در ادامه بــه برخی فیلم ها که 
اســتودیوی سازنده شــان را به 
ورشکستگی رســاندند، اشاره می 

شود:
 Cutthroat« جزیره بریدن گلو

»Island
شــرکت کارولکو پیکچرز یکی از 

شناخته شده ترین استودیو ها در خلق آثار 
مورد استقبال بود که در ساخت فیلم هایی 
مثل »ترمیناتور ۲«، »روز قضاوت« و »غریزه 
اصلی« مشارکت داشت. در سال ۱۹۹۴ این 
اســتودیو ۹۸ میلیون دلار )۱۷۲ میلیون( بر 
روی فیلــم »جزیره بریدن گلو« ســرمایه 
گــذاری کرد. این فیلم تنها ۱۰ میلیون دلار 
)۱۷.۵ میلیون( فروش داشــت تا یکی از 
بزرگترین شکست های مالی یک فیلم رقم 
بخورد. این استودیو حق ساخت بسیاری از 
فیلم های خود را واگذار و ظرف چند هفته 
اعلام ورشکســتگی کرد و در سال ۱۹۹۶ 

منحل شد.
 The« قطــب نمــای طلایــی

»Golden Compass
کمپانی نیولاین ســینما به شرکتی 
معروف است که روی فیلم ها هزینه زیادی 
می کند. همانطور که در حد توانش برای سه 
گانه »ارباب حلقه ها« ساخته پیتر جکسون 
خرج کرد. در این فیلم شــاهد سود آوری 
بودیــم، اما این کمپانــی در فیلم دیگرش 
موفق نبود. نیو لاین برای فیلم »قطب نمای 
طلایی« ۱۸۰ میلیــون دلار )۲۲۶ میلیون( 
هزینــه کرد. این میزان زیادی اســت چرا 

که بودجه سه فیلم ارباب حلقه ها مجموعاً 
۲۰۰ میلیون دلار بود. »قطب نمای طلایی« 
۳۲۷ میلیــون فروخت، اما فاصله زیادی با 
نقطه سربه سر داشت. این استودیو اکنون 
به عنوان یک رســانه جدا از برادران وارنر 
کار می کند، اما فیلم های آن متعلق به برادران 

وارنر هستند.
 Heaven’s« بهشــت  دروازه 

»Gate
برای سال ها شرکت یونایتد آرتیست 
با فیلم های معروفی مثل »گاو خشمگین«، 
»آنی هال« و »اینک آخرالزمان« شــناخته 

می شد. این کمپانی توسط چارلی چاپلین 
تاسیس شد. این اســتودیو در سال ۱۹۸۰ 
فیلم »دروازه بهشــت« را با ۴۴ میلیون دلار 
ساخت و تنها ۳.۵ میلیون دلار فروخت. این 
شــرکت نتوانست از پس هزینه ها بر آید و 

اعلام ورشکستگی کرد.
 Raise the« بالا آمدن تایتانیک

»Titanic
این فیلم از کتابی که در ســال ۱۹۷۶ 
و به همین نام منتشر شده بود، ساخته شد. 
این فیلم در ســال ۱۹۸۰ و ســال ها قبل از 
فیلم پرفروش »تایتانیــک« به کارگردانی 

جیمز کامرون منتشر شد. خیزش تایتانیک 
۴۰ میلیون دلار بودجه ســاخت داشت و 
بــا ۷ میلیون دلار فروش ضــرر زیادی را 
به اســتودیو ی تی ســی اینترتینمنت زد. 
خســارت مالی آن به حدی بــود که این 
شرکت حقوق فیلم های خود را به شرکت 

یونیورسال فروخت.
».Titan: A.E« تیتان ای. ئی

در دهه نود میلادی چندین استودیو 
به ساخت فیلم های انیمیشنی جدید روی 
آوردند و فاکس قرن بیســتم یکی از آن ها 
بود. این استودیو بخش انیمیشن را در سال 

۱۹۹۴ تاســیس کــرد و دان بلات و گری 
گولدمن را برای ســاخت یک انیمیشن به 
خدمت گرفت. ۸۵ میلیــون دلار بودجه 
برای ســاخت فیلم هزینه شد که تنها ۹.۴ 
میلیون دلار در گیشه فروخت. این استودیو 
با ضرر ۱۰۰ میلیون دلاری بخش انیمیشن 

را به کلی تعطیل کرد.
»Cleopatra« کلئوپاترا

وقتی که کمپانی قرن بیســتم برای 
ســاخت فیلم »کلئوپاترا« چرغ سبز نشان 
داد، ۴۴ میلیون دلار  کنار گذاشــت که در 
زمان خودش بیشترین میزان بودجه ای بود 

که به یک فیلم اختصاص داده می شد. این 
بودجه در ابتــدا ۳۰ میلیون دلار بود که به 
دلیل مشکل هایی که پیش آمد ۱۴ میلیون 
دلار دیگر برای فیلم هزینه شد. کلئوپاترا ۵۷ 
میلیون دلار فروش داشت که البته آن را به 
پرفروش ترین فیلم سال ۱۹۶۳ تبدیل کرد. 
کمپانی قرن بیستم در آستانه ورشکستگی 
قرار گرفت و مجبور به فروش اموال خود 

شد.
 The Right« مــردان واقعــی

»Stuff

ایــن فیلم اگرچه از ســوی منتقدان 
تحسین شــد، نتوانست مخاطبانش را در 
گیشه پیدا کند و ضرر زیادی به کمپانی لاد 
زد. در همان  زمان فیلم دیگری از سوی این 
کمپانی منتشر شد که آن هم مورد استقبال 
قرار نگرفت و  کمپانی لاد مجبور شــد به 
خاطر مشــکلات مالــی آن را به صورت 
محــدود اکران کند. ایــن دو فیلم آخرین 

محصولات »کمپانی لاد« بودند.
 One From the« یکی از قلــب

»Heart
حتی فیلمی از فرانسیس فورد کاپولا 
هم می تواند در گیشــه شکست بخورد. 
کاپولا در اوایل سال ۸۰ میلادی تصمیم به 
تجربــه فیلمی جدید به نام »یکی از قلب« 
گرفت. این فیلم با ۲۶ میلیون دلار ساخته 
شــد و تنها ۶۳۶ هزار دلار فروخت. کاپولا 
خودش حق ســاخت این فیلم را خریده 
بــود و به همین خاطر بعــد از این فیلم با 
۷۱ میلیون دلار بدهی شخصی روبرو شد.

گروه ســینما و تلویزیون -  سعید 
پوراسماعیلی مدیر نشست های مجازی 
سی وهفتمین جشــنواره بین المللی فیلم 
کوتاه تهران ضمن شــرح گزارشــی از 
برگــزاری این نشســت ها، درباره ثبت 
این تجربه تــازه برای ســینمای ایران، 

توضیحاتی ارائه کرد.
سعید پوراسماعیلی معاون فرهنگی 
و آمــوزش انجمــن ســینمای جوانان 
ایــران و مدیر نشســت های تخصصی 
سی وهفتمین جشــنواره بین المللی فیلم 
کوتاه تهران درباره این نشست ها که طی 
۱۰ شب و به صورت مجازی برگزار شد، 
گفت: نشست های »۳۷-۲۰« در ادامه سه 
سال نشست های قبلی با عنوان »۲۰-۳۴« 
در جشــنواره سی وچهارم، »۳۵-۲۰« در 
جشــنواره ســی وپنجم، و »۳۶-۲۰« که 
در جشــنواره سی وششــم برگزار شد. 
امســال به دلیل شرایط کرونا و برگزاری 
بخش هایــی از جشــنواره به صــورت 
مجازی، نشست های »۳۷-۲۰« هم شکل 
آنلاین به خود گرفت و تجربه تازه ای را 

به ثبت رساندیم.

وی افزود: شکل باشکوه اجرای سه 
سال نشست های قبلی و استقبال نزدیک 
به ۳۰۰ نفر به صــورت حضوری و بقیه 
به صورت مجــازی در دوره های قبلی، 
نشان از استقبال مخاطبان از نشست های 
تخصصی جشنواره داشت و طبیعتاً برای 
اینکه به تقاضای علاقمندان پاسخ مناسب 
داده شود و این بخش از جشنواره تعطیل 
نشود، از طریق صفحه سینمای جوان در 
اینســتاگرام به صــورت عمومی و بدون 
نام نویســی و پرداخت هزینه، بیســت 

نشست امسال برگزار شد.
بهره منــدی از مزیــت دوره های 

آموزشی مجازی
پوراسماعیلی در ادامه توضیح داد: 
طبیعتاً برگزاری نشســت های حضوری 
به دلیــل انرژی اجتماع آدم هــا و تعامل 
بیشــتر و اثرگذاری اســتاد بر مخاطب، 
بسیار مؤثرتر و کارآمدتر است اما به دلیل 
شروع آزمایشــی »آموزش مجازی« در 
ســینمای جوان و موفقیت های به دست 
آمــده از مزیت هــای دوره های مجازی 
بهــره بردیم و موضوع و اســتاد و قالب 

برگزاری را متناســب بــا فضای مجازی 
طراحی کردیم.

ثبت رکــورد حضور همزمان ۸۵۰ 
مخاطب در لحظه و مجموع ۶۵۰۰ بازدید 
در نشست داریوش خنجی و بازدیدهای 
مکرر ذخیــره شــده در آی جی تی وی 
صفحه اینســتاگرام انجمن که همچنان 
در حال افزایش اســت، دلایل کافی برای 
اســتقبال علاقمندان از »۳۷-۲۰« استوی 
افزود: طبیعتاً اجرای مجازی نشســت ها 
باعث فراگیری آن در سراســر کشــور، 
ضریب نفوذ بیشــتر، حضــور مخاطبان 
گسترده تر، سهولت حضور در نشست ها 
و مزایای دیگری از این دســت می شــد 
کــه موفقیت این دوره از نشســت ها را 
تضمین می کرد و خوشــبختانه طراحی 
صحیــح و اجرای موفق آن، باعث شــد 
اســتقبال مخاطب و اثرگــذاری آن در 
قالــب آموزش های مجــازی به حداکثر 
بهره برداری خود برســد. فکر می کنم در 
مجموع، اجرای این دوره از نشست ها به 
نام »۳۷-۲۰« از استانداردهای قابل قبولی 
برخوردار بود و از طریق نظرســنجی و 

بازخوردهای مخاطبان، می توان آن را در 
تراز نشست های قبلی ارزیابی کرد.

پوراســماعیلی با اشــاره بــه آمار 
اســتقبال از این نشســت ها توضیح داد: 
بیــش از ۳۳ هزار حضــور و بازدید ثبت 
شده در نشست ها، ۱۹۲۰ دقیقه آموزش 
مجازی، همچنین ثبــت رکورد حضور 
همزمان ۸۵۰ مخاطب در لحظه و مجموع 
۶۵۰۰ بازدید در نشست داریوش خنجی 
و بازدیدهــای مکــرر ذخیره شــده در 
آی جی تی وی صفحه اینستاگرام انجمن 
کــه همچنــان در حال افزایش اســت، 
دلایل کافی برای اســتقبال علاقمندان از 
»۳۷-۲۰« اســت که به طور قطع به شکل 
حضــوری این حجم بهره برداری ممکن 

نبود.
مدیــر نشســت های تخصصــی 
جشــنواره بین المللی فیلــم کوتاه تهران 
بیان کرد: کنســل کردن چند نفر از اساتید 
خارجی و تغییــر موضوعاتی که از قبل 
تعیین شــده بود با موضوعاتی که تمایل 
و درخواســت خودشــان بود باعث شد 
که موضوعات و مطالب مطرح شــده به 

هم نزدیک شــوند و مخاطب همه آنها را 
دنبال نکند. اما به هرحال نشســت هایی 
مثل یوســف ســایکی با دو هزار و ۸۳۸ 
بازدید و جرالد وبر با هزار و ۷۳۱ بازدید، 

نشان از استقبال کم نیست.
محتوای نشســت ها قرار نیســت 

تبدیل به کتاب شود
کــرد:  اظهــار  پوراســماعیلی 
نشســت های اول بــه نــام »۲۰-۳۴« 
به صــورت مجموعه ای شــامل کتاب / 
فیلم عرضه شــد اما ویدئوی »۳۵-۲۰« و 
»۳۶-۲۰« آماده و در جشنواره قابل ارائه 
اســت اما به کتاب تبدیل نشده اند چون 
با توجه به سیاســت سازمان سینمایی که 
قرار نیســت محتوای چاپی تولید شود، 

نشســت ها صرفاً به صــورت ویدئویی 
منتشــر می شــود. وی در پایــان گفت: 
نشست های آموزشی به صورت مجازی 
از تیرماه امسال به نام »برخط فرضی« آغاز 
شد و تاکنون ۱۷ استاد و موضوع سینمایی 
در چهارشــنبه شب ها ساعت ۲۲ برگزار 
شــده اســت که در صفحه اینســتاگرام 
ســینمای جــوان در هایلایــت »برخط 
فرضی« ذخیره شــده و قابــل بازدید و 
استفاده اســت. از هفته آینده چهارشنبه 
۲۸ آبــان نیــز ادامه خواهد داشــت. هر 
نشســت یک موضوع سینمایی مستقل و 
یک استاد جدید دارد. توصیه می کنم این 
نشســت ها را هم در صفحه اینستاگرام 

سینمای جوان از دست ندهید.

فیلم های پرخرجی که غیر از ضرر چیزی برای سازندگانشان  نداشتند!

مزیت نشست های مجازی چه بود؟

ثبت یک تجربه تازه به نام سینمای کوتاه
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مروری بر حضور ایران در اسکار؛

گروه سینما و تلویزیون- مهران 
غفوریان که مشــغول بازی در ســریال 
»خاتــون« به کارگردانــی تینا پاکروان 
اســت، می گوید خودش هم قرار است 
یک ســریال برای شبکه نمایش خانگی 

بسازد.
مهــران غفوریان دربــاره ایفای 
نقش های جدی گفت: هر هنرپیشــه ای 
دوســت دارد همــه نقش هــا را بازی 
کند ولی واقعیتش کمدی ســخت تر از 
نقش های جدی و درام اســت. به نظرم 
خنداندن خیلی کار ســخت تری است. 
من هم به عنوان یک هنرپیشــه دوست 
داشــتم که خــودم را در کار جدی هم 
محــک بزنــم. حالا اکثــر کارهایی که 
پیشــنهاد می شــود، جدی است و باید 

دید که چطور است.
این بازیگــر در ادامه اظهار 

کــرد: الان متاســفانه به خاطر 
ایــن بیمــاری از کســانی 
که حرفــی زده نمی شــود، 
هنرمندان و اهالی ســینما و 
تلویزیون هســتند. این ها هم 

دارند ضــرر می کنند. الان 
بــه خاطر بیماری کرونا 

مجوز ســاخت نمی دهند، کســی هم 
برای فیلم دیدن به ســینماها نمی رود. 
خوب بالاخره این اهالی محترم سینما و 
تلویزیون چطور باید امرار معاش کنند؟ 
چطور باید زندگی کنند؟ ما هم جزو این 
جامعه و عضوی از آن هســتیم و همه با 
هم متضرریم. امیدوارم که هرچه زودتر 
این بیماری تمام شــود. به فکر بچه های 

سینما و تلویزیون هم باشیم.
مهــران غفوریان دربــاره آخرین 
فعالیت هایش عنوان کرد: در فیلم »آهک 
زنده« به کارگردانی رامیار مشایی و تهیه 
کنندگی وحید فتحعلی، بازی می کنم که 
فکر کنم آخر این ماه جلوی دوربین می 
رود. فضای خیلی قشــنگی دارد. فیلم 
کاملًا جدی اســت و برای جشــنواره 
ســاخته می شود. 

بخش هایــی از آن در اطــراف قــم 
فیلمبرداری می شود که بازی من آن جا 
است. در سریال »خاتون« به کارگردانی 
تینا پاکروان نیز بــازی می کنم که برای 

شبکه نمایش خانگی است.
غفوریان درباره ســاخت سریالی 
به کارگردانی خودش بیان کرد: ســعید 
هوشــیار نویســنده خوبی است و من 
ســال ها اســت که بــا او کار می کنم و 
دوســت هستیم. او نوشتن یک طرح را 
به درخواســت و سفارش علی اسدزاده 
شروع کرد. این کار برای شبکه نمایش 
خانگی اســت و قرار اســت من آن را 
بســازم. این ســریال ماجرایی جدی 
دارد و درام اســت. این سریال فعلًا در 
حال نگارش اســت که حداقل ۷ ـ ۸ ماه 
طول می کشــد و برای دو فصل طراحی 

می شود.
او درباره حضورش در سریال »ماه 
تی تی« بــه کارگردانی داوود میرباقری 
گفت: این ســریال کلا متوقف شــد و 
دلایلش را نمی دانم. ســریال به شدت 
خوبی بــود. در عین ناباوری ســریال 
متوقف شد و دیگر ادامه پیدا نکرد. این 
همه هزینه، قرارداد، طراحی های گریم 
عجیــب و غریب و خــوب و این همه 
بازیگــر که جلوی دوربین رفتند و 
داشت نوبت ما هم می شد که اصلًا 

کار تعطیل شد.
او ادامه داد: چند وقت پیش 
داوود میرباقری را ســر صحنه 
سریال »سلمان فارسی« دیدم 
و خودشــان به من گفتند که 
چقــدر تغییر کردی. از نظر 
فیزیکی نظرشــان بود و به 
من ایــن طور گفتند که یک 

نقش خیلی خوب داری.
»پشــت صحنه« برنامه ای اســت 
کــه یک هفته در میــان به صورت زنده 
بــه تهیه کنندگی امیرحســین ثقفی و با 
اجرای مصطفی امامی روی آنتن رادیو 
تهران می رود. علاقمندان می توانند این 
برنامه را، این هفته تا چهارشنبه، هر شب 
ســاعت ۲۱ روی موج اف.ام ردیف ۹۴ 

مگاهرتز به مدت یک ساعت بشنوند.

مهران غفوریان سریال می سازد


